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ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA 

OBCE NOVOŤ, KONANÉHO DŇA 26. augusta 2022 
 
 
 

Prítomní: Mgr. Radoslav Kozák, PhD. – starosta obce, Andrea Javorová – hlavná kontrolórka obce   
 
Prítomní poslanci: Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef 
Kovalčík, Stanislav Mikolajčík, Ing. Daniel Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, 
MUDr. Mária Vojtkuliaková  
 
Neprítomní poslanci: Ing. Dávid Makúch  
 
Prítomní zamestnanci OcÚ: Bc. Elena Dibdiaková, Jozefína Jendrašíková, Kristína 
Zavoďančíková, Marta Nodžáková, Mgr. Veronika Pidičáková, Mgr. Katarína Ondreková, Mgr. 
Monika Bjaloňová 
 
Hostia: Mgr. Art. Alžbeta Serdelová 
 
K bodu 1: 
Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva obce Novoť (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce Mgr. 
Radoslav Kozák, PhD. (ďalej len „Starosta“), ktorý privítal všetkých prítomných.  Konštatoval, že 
zasadnutie je zvolané v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov a na zasadnutí je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov – OZ je teda 
uznášaniaschopné. Ďalej predniesol návrh programu rokovania OZ: 
 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3. Informácie o plnení uznesení  
4. Správy z komisií 
5. Zmena rozpočtu k 25.8.2022 
6. Hospodárenie Obce Novoť za 1. polrok 2022 
7. Hospodárenie Technických služieb Obce Novoť za 1. polrok 2022 
8. Hospodárenie ZŠ s MŠ Novoť za 1. polrok 2022  
9. Nakladanie s majetkom obce : 

9.1 Návrh na vyradenie PD „ Vodovod etapa číslo 5,6,7,8 a 9“ 
9.2 Návrh na vyradenie PD „ Na miestne komunikácie Duľov“ 
9.3 Návrh na vyradenie PD „ Na miestne komunikácie Subjakovka“ 
9.4 Návrh na vyradenie PD „ Na miestne komunikácie Vlčák - Granatier“  

10. Prevod vlastníctva majetku obce  
11. Kúpa pozemkov pod výstavbu miestnych komunikácií 
12. Žiadosť o odvodnenie cesty, kanalizačnú prípojku a vyasfaltovanie prístupovej cesty 
13. Žiadosť o pridelenie nájomných bytov 
14. Schválenie žiadostí o príspevok na stravovanie 
15. Rôzne  
16. Interpelácie poslancov 
17. Záver  
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Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Program rokovania podľa pozvánky so zmenou programu, 
hosť: Mgr. Art. Alžbeta Serdelová  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková     
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 

  
V úvode stretnutia starosta informoval prítomných poslancov a hostí, že z rokovania bude 
vyhotovený zvukový záznam pre potreby zápisnice. Taktiež bude v zápisnici menovite uvedené 
hlasovanie poslancov o uzneseniach prijatých OZ.  
 
K bodu 2 
Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 
 
Starosta poveril za zapisovateľku Bc. Elenu Dibdiakovú.  
Za overovateľov zápisnice určil p. Emíliu Sekerášovú a Ing. Daniela Mikolajčíka 
Za návrhovú komisiu určil p. Zuzanu Šustekovú, Emíliu Sekerášovú a PhDr. Máriu Kondelovú 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková     
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Pán starosta privítal Mgr. Art. Alžbetu Serdelovú, ktorá predniesla návrh, ako by mala fungovať 
SZUŠ v našej obci. Po nezáväznom a anonymnom prieskume, ktorý prebiehal na internete, 
skonštatovala, že by sa otvorili hudobné predmety ako: heligónka, akordeón, flauta, spev a klavír. Je 
na obecnom zastupiteľstve a na vedení obce, či sú vôbec ochotní spolufinancovať SZUŠ. Pán 
starosta predniesol návrh, aby nový rozpočet schválilo po voľbách nové zastupiteľstvo, nakoľko 
obec bude schvaľovať nový rozpočet až  koncom roka. Mgr. Art. Alžbeta Serdelová, vyzvala 
poslancov na otázky a viedli následnú diskusiu. Pani Šusteková skonštatovala, že sa konkrétne 
nemôžu vyjadriť k otázke počtu žiakov a následným financiám. Poslankyňa PhDr. Mária Kondelová 
poznamenala, že veľa detí si nemôže dovoliť chodiť na SZUŠ práve z toho dôvodu, že je potrebné 
dochádzať do iných obcí a je to určite finančne náročnejšie. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Vystúpenie Mgr. art. Alžbety Serdelovej o umeleckej 
škole v Novoti 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková     
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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K bodu 3 
Informácie o plnení uznesení 
 
Pani kontrolórka vykonala priebežnú kontrolu uznesení z minulého OZ, ktoré  sa konalo 24.6.2022. 
Väčšina uznesení bola naplnená, až na žiadosti o vybudovanie vodovodného potrubia a kanalizácie, 
kde sú nevybavené žiadosti p. Franek, Zavoďan a Smolár – tieto kanalizácie sa budú realizovať 
podľa poradia žiadateľov. 
Prednosta Bc. Michal Godiš – posledná kanalizácia, ktorá sa zrealizovala bola na Šoltýstve 
(Kormanovci), ďalšia v poradí je kanalizácia p. Wurstera, ale ešte čakáme na materiál.  
 
Uznesenie č. 794/2022 – Žiadosť Emílie Kyrczovej, bytom Novoť č. 552 na vytvorenie priechodu 
pre chodcov pri ceste k zmrzlinovému stánku: 
Starosta – bude sa to riešiť v rámci projektu chodníky pri MŠ 
Zuzana Šusteková – to je neskoro, treba to vybaviť osobitne a nečakať na celý areál MŠ 
Prednosta – aj keď to je miestna komunikácia, musíme mať povolenie od polície 
Starosta – toto nie sú veci, ktoré závisia od nás, tento proces má svoj postup  
Stanislav Mikolajčík – treba to posúriť 
 
Uznesenie č. 795/2022 – Podnet poslanca Floreka na dobudovanie kanalizačnej prípojky 
v priemyselnom areáli Novoť 
Pán starosta – momentálne tu beží vysporiadanie miestnej komunikácie, toto je potrebné 
k stavebnému povoleniu.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správu z kontroly o plnení uznesení z minulého 
rokovania OZ 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
K bodu 4 
Správy z komisií 
 
Komisia  pre financie, rozpočet a výstavbu  
Zuzana Šusteková – predseda komisie pre financie, rozpočet a výstavbu 
 
Finančná komisia mala od posledného OZ 1 zasadnutie –  17.8.2022. Na komisii sme riešili zber, 
plastov, rekonštrukciu Domu smútku a nádeje, odpredaj motorového vozidla Škoda Fabia 
a prívesnej motorovej striekačky, vyradenie projektovej dokumentácie, žiadosť o navýšenie 
finančných prostriedkov ZŠ, kontrolu dotácie TJ a hospodárenie obce. 
 
Návšteva zberného dvora – zber plastov 
 Komisia sa na podnet pracovníkov technických služieb stretla na zbernom dvore, kde v daný deň 
prebiehal zber plastov. Je to namáhavý proces, nakoľko pracovníčky TS takmer každé vrece 
roztrhnú a vytriedia ho na plasty, a zvyšok komunálneho odpadu. Vo vreciach na plasty sa 
nachádzalo mäso, seno, oblečenie, kuchynský odpad, kov atď... Ľudia nevedia a nechcú triediť, čo 
sa odráža na cene za odvoz plastov, komunálneho a veľkoobjemového odpadu. Komisia navrhla do 
31.08.2022 určiť zodpovednú osobu za  zber a triedenie odpadov. Poverená osoba sa zúčastní aj 
školenia na triedičke odpadu a bude dohliadať na zber a triedenie odpadov. Taktiež bude potrebné 
informovať verejnosť formou rozhlasu, videa a letákov ohľadom tejto problematiky. Čo sa týka 
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firiem v obci, treba ich upozorniť, že v obci prebieha zber plastov a komunálneho odpadu pre 
občanov, nie pre nich. Firmy nech si vozia odpad na zberný dvor v rámci otváracích hodín. 
Veľkoobjemový zber bude v obci prebiehať dvakrát ročne a to v apríli a v septembri. Na komisii 
sme navrhli zabezpečiť na zberný dvor big bagy na polystyrén a ten ponúknuť firmám. 
 
Dom smútku a nádeje – rekonštrukcia 
Komisia navrhuje aktualizovať projekt a rozpočet na rekonštrukciu Domu smútku a nádeje 
a priebežne rozpracovať aj okná a dvere do rozpočtu – vypracovať a zaslať cenové ponuky. 
A potom sa bude opäť touto témou komisia zaoberať, aby sa mohol podať projekt na danú 
rekonštrukciu. 
 
Odpredaj majetku obce – Škoda Fabia a prívesná motorová striekačka 
Nakoľko sa neprihlásil žiadny záujemca, komisia navrhuje znížiť ponúkanú cenu na 100 €. 
 
Návrh na vyradenie projektových dokumentácii 
Tieto návrhy budú samostatným bodom OZ. 
 
Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov ZŠ 
Dôvodom je poskytnutie odmeny 500 € vyplývajúcej z dodatkov ku kolektívnym zmluvám 
vyššieho stupňa pre rok 2022 pre zamestnancov verejnej správy na základe rozhodnutia vlády SR 
 
Kontrola dotácie TJ Novoť za 1. polrok 2022 
Výška 10 000 € bola využitá a zúčtovaná v súlade s účelom dotácie a v súlade so Zmluvou. 
 
Hospodárenie obce, ZŠ s MŠ a Technických služieb 
Hospodárenia budú predmetom dnešného OZ. 
 
Colnica – nájomca 
Komisia požadovala do zastupiteľstva doložiť doklady k ďalšiemu riešeniu. 
 
 
 
Komisia sociálnych vecí a školstva 
Stanislav Mikolajčík – predseda komisie sociálnych vecí a školstva 

 
Komisia od posledného obecného zastupiteľstva zasadala jedenkrát to 23.08.2022. Prebrali sme 
žiadosti o príspevok na stravovanie a žiadosti o pridelenie nájomných bytov. Všetky tieto žiadosti 
budeme riešiť v samostatných bodoch na dnešnom zasadnutí OZ. 
 
 
 
 Komisia  životného prostredia. Verejného poriadku,  kultúry a športu 
Emília Sekerášová – predseda komisie životného prostredia, verejného poriadku, kultúry a športu 
 
Predseda komisie p. Sekerášová uviedla, že zasadali jedenkrát a to 23.08.2022. Na komisiu boli 
doručené žiadosti od p. Bystričanovej a  Todorovej, opätovne sme riešili odkúpenie pozemku 
žiadateľky p. Hládekovej a taktiež sme riešili situáciu TJ Novoť. 
 
Žiadosť p. Bystričanovej -  pani Bystričanová nám objasnila dôvod žiadosti. Na pozemku p. č. 
142/3, 142/2 a 141/7 je vybudovaný súkromný vodovod, ktorý zásobuje 7 domov – všetci majitelia 
podpísali žiadosť. Zistili, že pozemok je na predaj a obávajú sa, že im nový majiteľ zablokuje vodu 
nakoľko tam nie je zriadené vecné bremeno. Komisia navrhuje Obecnému úradu, aby v rámci 
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zákona pomohol túto žiadosť vyriešiť a odporúča, aby sa táto situácia riešila s terajším majiteľom 
pozemku. 
Žiadosť p. Todorovej – predsedníčka komisie pri tejto žiadosti navrhla aby obecný úrad prešetril, či 
sú rodiny pripojené ku kanalizácii, ak nie aby písomne vyzval rod. Serdelovú a Kovaľovú 
k pripojeniu kanalizácie prípadne vybudovaniu žumpy 
 
Odkup pozemku Hládeková – komisia sa na podnet p. Hládekovej opätovne vrátila ku žiadosti 
o vrátenie parcely, ktorá im bola vyvlastnená. Nakoľko prípad sa rieši dlhé roky, žiadame OZ 
o rozhodné vyjadrenie k danej situácii. 
 
TJ – na komisiu boli prizvaní zástupcovia TJ, nakoľko nastala situácia, že predseda TJ chcel 
ukončiť svoje pôsobenie. Pán Mikolajčík sa po osobnom rozhovore so sponzormi rozhodol do 
konca roka činnosť predsedu zastávať – zohnal 5 trénerov, z toho dôvodu TJ požaduje navýšenie 
dotácie z rozpočtu.  
 
Zubná ambulancia v našej obci – pani kontrolórka informovala o ďalšom fungovaní zubnej 
ambulancie v našej obci. Pán Gajdoš momentálne zabezpečil pre pacientov z Novoti ošetrenie 
zubov v Zákamennom - v budove polície, do času, kým si vybaví potrebné doklady ku fungovaniu 
ambulancie v Novoti. Pacienti si môžu nechať karty u bývalej pani doktorky (funguje na privátnej 
báze), ktorá má ambulanciu v Námestove alebo zdravotnú kartu presunúť k p. Gajdošovi. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Správu Komisie pre financie, rozpočet a výstavbu, 
Správu Komisie sociálnych vecí a školstva a Správu Komisie životného prostredia, verejného 
poriadku, kultúry a športu  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 5 
Zmena rozpočtu k 25.8.2022 
 
Starosta odovzdal slovo ekonómkam Mgr. Veronike Pidičákovej a p. Jozefíne Jendrašíkovej, ktoré  
jednotlivo vysvetlili všetky položky Zmeny rozpočtu.  
 
Diskusia:  
Poslanci sa informovali na tieto položky Zmeny rozpočtu: 
  
Transfer na aktivačné práce – peniaze na zamestnancov, ktorí boli spolufinancovaní z časti z obce 
a z časti z úradu práce 
PhDr. Mária Kondelová – koľko máme takýchto zamestnancov 
Mgr. Veronika Pidičáková – momentálne už nemáme, projekty skončili ku 30.04.2022 
Dotácia na zveľaďovanie kultúrneho dedičstva – rekonštrukcia dreveného kríža za 
križovatkou  
Zuzana Šusteková – ktorý je to kríž 
Mgr. Veronika Pidičáková – kríž pri Franekoch, dotácia je 1500€ a povinné spolufinancovanie 
z vlastných zdrojov je 20% 
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Transfer na rozšírenie kapacít materskej školy – ekonómka - tento rok by sme mali 
prefinancovať na rekonštrukciu 200 000 €, pričom 190 000 € by malo ísť zo štátneho fondu 
a 10 000 € by malo ísť z vlastných zdrojov 
PhDr. Mária Kondelová  - prečo je tento transfer na dve položky? 
Mgr. Veronika Pidičáková – oni si to rozlišujú ako spolufinancovanie napr. z európskeho fondu 
a časť zo štátneho rozpočtu 
Zuzana Šusteková –  a to bude refakturácia hneď 
Mgr. Veronika Pidičáková – tam je buď refundácia alebo predfinancovanie, po vykonaní určitej 
časti práce to dáme na posúdenie na VÚC, na základe ktorej nám refundujú výdavky a my ich 
následne preplatíme zhotoviteľovi 
Prevádzka údržba budov  
PhDr. Mária Kondelová  - čo to konkrétne obsahuje 
Mgr. Veronika Pidičáková  - búracie práce starej knižnice, servis priemyselnej brány, žalúzie, 
maľovanie, makadam atď. 
Podporná činnosť – správa obce 
Mgr. Veronika Pidičáková – platy by sme potrebovali navýšiť o 40 000 € do konca roka 
Jozef Kovalčík – prečo navýšenie o 40 000 € a odmeny o 5282 € 
Mgr. Veronika Pidičáková – ide o navýšenie z dôvodu, že sme mali zamestnanca z ÚP a ponechali 
sme ho na obci, 3% navýšenie, preplácanie nadčasov, z ktorými sme nepočítali v rámci rozpočtu 
Zuzana Šusteková – to až 40 000 € Vám treba? Je to veľa. Koľko pribudlo zamestnancov? 
Starosta – máme 23, človeka pred dôchodkom nevyhodíme 
Zuzana Šusteková – 40 000 € na 23 zamestnancov je 1700 €/ na osobu do konca roka plus odmeny 
je extrém 
Jozef Florek – bolo to poddimenzované 
Kontrolorka – keď sa minulý rok schvaľoval rozpočet vychádzalo sa z údajov za rok 2021, je to 
spôsobené týmto 
PhDr. Mária Kondelová – je to isté vysvetlenie, treba to normálne zadefinovať a odôvodniť to 
Starosta – je to v kompetencii zamestnávateľa 
Stanislav Mikolajčík – takéto veci treba riešiť dopredu a nie na konci roka 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov pre ZŠ s  MŠ 
Novoť z dôvodu vyššieho počtu stravníkov v MŠ a ZŠ Novoť 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o navýšenie finančných prostriedkov pre ZŠ s  MŠ 
Novoť z dôvodu poskytnutia odmeny 500 EUR , vyplývajúcej z dodatkov ku kolektívnym zmluvám 
vyššieho stupňa pre rok 2022. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
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Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Zmenu rozpočtu obce Novoť k 25.08.2022 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková) 
Proti: 0               
Zdržali sa: 0 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Zmenu rozpočtu obce Novoť k 25.08.2022  
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 5 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, Jozef Kovalčík, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 2 (Zuzana Šusteková, PhDr. Mária Kondelová)                        
Zdržali sa: 3 (Emília Sekerášová, Ing. Daniel Mikolajčík , Stanislav Mikolajčík)  
 
 Uznesenie nebolo prijaté 
 
 
K bodu 6 
Hospodárenie Obce Novoť za 1. polrok 2022 
 
Predniesla ekonómka Jozefína Jendrašíková. Všetky materiály boli doručené finančnej komisii, kde 
boli prizvaní aj poslanci a podklady ku hospodáreniu si všetci preštudovali. Záver bol, že prebytok 
za 1. polrok je 80 000  €.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Hospodárenie  Obce Novoť za 1. polrok 2022 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, Ing. Daniel Mikolajčík, 
Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 0  
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 7 
Hospodárenie Technických služieb Obce Novoť za 1. polrok 2022 
Mgr. Katarína Ondreková – ekonómka TS 
 
K 30.06.2022 TS zamestnáva 16 osôb. Na 12 znevýhodnených osôb nám úrad práce poskytuje 
príspevok 75% z celkovej ceny práce. Hospodársky výsledok za prvý polrok 2022 Technické služby 
obce Novoť s r. o. k 30.06.2022 vykázali vo výške 21 931,85 €.  
 
Zuzana Šusteková – na TS sa používa len jeden stroj? 
Mgr. Katarína Ondreková – áno iba toto mitsubishi. 
Zuzana Šusteková – odvozy, dovozy  sú riešené dodávateľsky? 
Mgr. Katarína Ondreková – všetko si vozíme týmto autom 
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Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Hospodárenie Technických služieb Obce Novoť za 1. polrok 
2022 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, Ing. Daniel Mikolajčík, 
Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 8 
Hospodárenie ZŠ s MŠ Novoť za 1. polrok 2022 
 
Podklady ku hospodáreniu boli dodané finančnej komisii, komisia po ich prečítaní skonštatovala, že 
nemá žiadne výhrady ku hospodáreniu ZŠ s MŠ Novoť. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti  schvaľuje Hospodárenie ZŠ s MŠ Novoť za 1. polrok 2022 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, Ing. Daniel Mikolajčík, 
Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 9 
Nakladanie s majetkom obce 
 
Uvedené dokumentácie boli vypracované a zaplatené, ale nakoľko vodovod a MK boli účtované 
ako údržby alebo opravy a nie nový majetok, sú nepoužiteľné. 
 
 

- Návrh na vyradenie PD „ Vodovod etapa číslo 5,6,7,8 a 9“ 
 
Uznesenie: OZ v Novoti  schvaľuje Návrh na vyradenie projektovej dokumentácie „Vodovod etapa 
číslo 5, 6, 7, 8 a 9 “  z účtu 042004 v sume 14 982 EUR, z dôvodu jej nepoužiteľnosti pri trvalom 
zastavení prác a ukončení  investičného zámeru. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 8 
Za: 8 (Jozef Florek, Štefan Judiak, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, Ing. Daniel Mikolajčík, 
Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 
 

- Návrh na vyradenie PD „ Na miestne komunikácie Duľov“ 
 
Uznesenie: OZ v Novoti  schvaľuje  Návrh na vyradenie projektovej dokumentácie „ Na miestne 
komunikácie Duľov “ z účtu 042007 v sume 3067,08 EUR, z dôvodu jej nepoužiteľnosti pri 
trvalom zastavení prác a ukončení  investičného zámeru. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 8 
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Za: 8 (Jozef Florek, Štefan Judiak, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, Ing. Daniel Mikolajčík, 
Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 
 

- Návrh na vyradenie PD „ Na miestne komunikácie Subjakovka“ 
 
Uznesenie: OZ v Novoti  schvaľuje Návrh na vyradenie projektovej dokumentácie „ Na miestne 
komunikácie Subjakovka “ z účtu 042014 v sume 2239 EUR, z dôvodu jej nepoužiteľnosti pri 
trvalom zastavení prác a ukončení  investičného zámeru. 
  
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 8 
Za: 8 (Jozef Florek, Štefan Judiak, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, Ing. Daniel Mikolajčík, 
Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 

- Návrh na vyradenie PD „ Na miestne komunikácie Vlčák - Granatier“ 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti  schvaľuje Návrh na vyradenie projektovej dokumentácie „ Na miestne 
komunikácie Vlčák - Granatier “ z účtu 042015 v sume 2002 EUR, z dôvodu jej nepoužiteľnosti pri 
trvalom zastavení prác a ukončení  investičného zámeru. 
  
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 9 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, Ing. Daniel Mikolajčík, 
Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 10 
Prevod vlastníctva majetku obce 
 
Uznesenie č. 726/2022 zo dňa 11.03.2022 je potrebné zrušiť kvôli nesprávne uvedenej sume 
a nanovo prijať nové uznesenie so správnou sumou za m2. 
Uznesenie: OZ v Novoti ruší : Uznesenie č. 726/2022 zo dňa 11.3.2022, v znení:  
 
Vyhlasuje:  
Za prebytočný majetok - pozemok parc. C-KN č. 6638/4, zastavaná plocha o výmere 370 m 2 , 
evidovaný na liste vlastníctva č. 1465  
 
Schvaľuje:  
Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce Novoť hodného osobitného zreteľa 
predajom pozemku, a to nasledovne: parcela registra C-KN 6638/4 – zastavaná plocha o  výmere 
242 m2 , ktorá vznikla podľa GP č. 13/2022 zo dňa 14.1.2022, vyhotoveného spoločnosťou 
Brandys, s. r. o., Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 Námestovo, do vlastníctva kupujúceho Jakubjak 
Milan, rod. Jakubjak, Novoť č. 136, SR  
 
Predávajúci: Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 Novoť  
Kúpna cena stanovená v zmysle VZN č. 03/2020: 2,03,- Eur/m2  
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Náklady spojené s kúpou znáša kupujúci.  
Dôvodom hodným osobitného zreteľa podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v platnom znení: Obec Novoť pozemok nevyužíva, jeho využitie na výstavbu alebo iný účel 
nie je reálne. Pozemok bezprostredne susedí s pozemkom žiadateľa. 
 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 
Uznesenie: OZ v Novoti:  
 
Vyhlasuje:  
Za prebytočný majetok - pozemok parc. C-KN č. 6638/4, zastavaná plocha o výmere 370 m 2 , 
evidovaný na liste vlastníctva č. 1465  
 
Schvaľuje:  
Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce Novoť hodného osobitného zreteľa 
predajom pozemku, a to nasledovne: parcela registra C-KN 6638/4 – zastavaná plocha o  výmere 
242 m2 , ktorá vznikla podľa GP č. 13/2022 zo dňa 14.1.2022, vyhotoveného spoločnosťou 
Brandys, s. r. o., Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 Námestovo, do vlastníctva kupujúceho Jakubjak 
Milan, rod. Jakubjak, Novoť č. 136, SR  
 
Predávajúci: Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 Novoť  
Kúpna cena stanovená v zmysle VZN č. 03/2020: 10 Eur/m2  
Náklady spojené s kúpou znáša kupujúci.  
Dôvodom hodným osobitného zreteľa podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v platnom znení: Obec Novoť pozemok nevyužíva, jeho využitie na výstavbu alebo iný účel 
nie je reálne. Pozemok bezprostredne susedí s pozemkom žiadateľa. 
 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10  
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Ing. Daniel 
Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 1 (Jozef Kovalčík) 
Zdržali sa: 0 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti  schvaľuje Prevod majetku obce Novoť  ako prípad hodný osobitného 
zreteľa – predaj pozemku, a to nasledovne: novovytvorená parcela registra C-KN 6638/8 – 
zastavaná plocha o výmere 128 m2 , ktorá vznikla odčlenením od parcely registra C-KN 6638/4 – 
zastavaná plocha o výmere 370m2 , do vlastníctva kupujúceho Dibdiak Emil, rod. Dibdiak, 
Novoť č. 76, SR. Táto novovytvorená parcela vznikla podľa GP. č. 13/20222 zo dňa 14.01.2022, 
vyhotoveného spoločnosťou Brandys, s.r.o. , Cyrila a Metoda 329/6, 029 01 Námestovo. 
 
Predávajúci: Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 Novoť 
Kúpna cena stanovená v zmysle VZN č. 03/2020: 10,- Eur/m2 
Náklady spojené s kúpou znáša kupujúci. 
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Dôvodom hodným osobitného zreteľa podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v platnom znení: Obec Novoť pozemok nevyužíva, jeho využitie na výstavbu alebo iný účel 
nie je reálne. Pozemok  bezprostredne susedí s rodinným domom a pozemkom žiadateľa. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10  
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Ing. Daniel 
Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 1 (Jozef Kovalčík) 
Zdržali sa: 0 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti  schvaľuje Prevod majetku obce Novoť  ako prípad hodný osobitného 
zreteľa – predaj pozemku, a to nasledovne: parcela registra C-KN 5723/63 – zastavaná plocha o 
výmere 120 m2, ktorá vznikla podľa GP č.  37048201- 41/2022 zo dňa 07.3.2022, vyhotoveného 
spoločnosťou Ing. Jaroslav Genšor, geodetická kancelária, Štefániková 1063/94, 029 01 
Námestovo , do vlastníctva kupujúceho Ing. Dušan Poleta rod. Poleta, Novoť č. 515, SR 
 
Predávajúci: Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 Novoť 
Kúpna cena stanovená v zmysle VZN č. 03/2020: 10,- Eur/m2 

 
Náklady spojené s kúpou znáša kupujúci. 
Dôvodom hodným osobitného zreteľa podľa §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí v platnom znení: Obec Novoť pozemok nevyužíva, jeho využitie  na výstavbu alebo iný účel 
nie je reálne.  Pozemok  bezprostredne susedí s  pozemkom žiadateľa. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 8 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Ing. Daniel 
Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária Vojtkuliaková)     
Proti: 2 (Jozef Kovalčík, Stanislav Mikolajčík) 
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 11  
Kúpa pozemkov pod výstavbu miestnych komunikácií 
 

- Filip Lavor a Martina Lavorová  
 
Uznesenie č. 635/2021 zo dňa 29.10.2021 je potrebné zrušiť kvôli zmene druhu pozemku a nanovo 
prijať uznesenie s novým číslom GP. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti ruší : Uznesenie č. 635/2021 zo dňa 29.10.2021, v znení:  
 
Prevod vlastníctva nehnuteľného majetku na základe kúpnej zmluvy – pozemok v katastrálnom 
území obce Novoť, parcela registra „C“ č. 2830/114 – orná pôda o výmere 21 m2, pod výstavbu 
a rozšírenie miestnej komunikácie 
 
Predávajúci: Lavor Filip r. Lavor, Oravská Polhora  430, 02947, SR a Lavorová Martina r. 
Šusteková, Novoť 348, 02955, SR  
Kupujúci: Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 Novoť 
 
Kúpna cena stanovená v zmysle VZN č. 03/2020: 2,03,- Eur/m2  
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Náklady spojené s kúpou znáša kupujúci.  
 

Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje: 
Prevod vlastníctva nehnuteľného majetku na základe kúpnej zmluvy – parcely v katastrálnom 
území obce Novoť, parcela registra „C“ č. 2830/161 – ostatná plocha o výmere 6 m2, parcela 
registra „C“ č. 2830/162 – orná pôda o výmere 13 m2 , parcela registra „C“ č. 2830/163 – orná 
pôda o výmere 2 m2  pod výstavbu a rozšírenie miestnej komunikácie 
 
Predávajúci: Lavor Filip r. Lavor, Oravská Polhora  430, 02947, SR a Lavorová Martina r. 
Šusteková, Novoť 348, 02955, SR  
Kupujúci: Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 Novoť 
 
Kúpna cena stanovená v zmysle VZN č. 03/2020: 2,03,- Eur/m2  

Náklady spojené s kúpou znáša kupujúci.  
 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 

- Michal Serdel 
 

Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje: 
Kúpu pozemkov pod výstavbu a rozšírenie miestnej komunikácie v obci Novoť, ktoré sú vedené 
ako parcely registra „C“, zapísané na LV č. 3715, a to: 
- parcela č. 5485/205 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie  o výmere 33 m2 

-  parcela č. 5485/206 druh pozemku orná pôda  o výmere  4 m2 
 

od predávajúceho: 
Michal Serdel, rod. Serdel, trvale bytom 029 55 Novoť č. 445 
  
do vlastníctva kupujúcej: 
Obec Novoť, IČO: 00314692, Novoť č. 285, PSČ: 029 55 za kúpnu cenu vo výške 2,03-Eur/1m2, t. 
j. za celkovú kúpnu cenu 75,11 EUR. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
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K bodu 12 
Žiadosť o odvodnenie cesty, kanalizačnú prípojku a vyasfaltovanie prístupovej cesty 
Na OZ si podali žiadosť manželia Ovšákovci , v ktorej žiadajú o odvodnenie cesty, kanalizačnú 
prípojku a vyasfaltovanie prístupovej cesty. 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o odvodnenie cesty, kanalizačnú prípojku 
navrhovateľov: Štefan Ovšák a manželka Michaela Ovšáková, obaja bytom Novoť č. 448, 029 55 
Novoť, podľa poradia žiadateľov. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 13 
Žiadosť o pridelenie nájomných bytov 
 

- Žiadosť o pridelenie nájomného bytu Lešková 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o pridelenie nájomného bytu pre žiadateľku: Jaroslava 
Lešková, bytom Novoť č. 911, v bytovom dome č. 157, byt č. 26 alebo 27, na dobu určitú do 
31.12.2022. 

Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 

- Žiadosť o pridelenie nájomného bytu Žatkuľák 
 

 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie  Žiadosť o pridelenie nájomného bytu pre žiadateľov: 
Adam Žatkuľák, bytom Novoť č. 48 a Katarína Pidíková, bytom Novoť č. 334. Žiadosť ostáva 
v evidencii žiadateľov o byt. 

Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík, 
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
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- Žiadosť o pridelenie bytového priestoru IMCO POWER 
 

 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o prenájom bytového priestoru žiadateľa IMCO 
POWER s. r. o. , Polianky 18/A, 841 01 Bratislava. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 0 
Proti: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík,  
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)         
Zdržali sa: 0 
Uznesenie nebolo prijaté 
 
 

- Žiadosť o pridelenie nájomného bytu Vrábľová 
 

 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Žiadosť o pridelenie nájomného bytu pre žiadateľku: 
Anna Vrábľová, bytom Novoť č. 89. Žiadosť ostáva v evidencii žiadateľov o byt. 

Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 9 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Ing. Daniel 
Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 1(Jozef Kovalčík)            
Zdržali sa: 0 
 
 
K bodu 14 
Schválenie žiadostí o príspevok na stravovanie 
Žiadosti na stravovanie boli prekontrolované komisiou sociálnych vecí a školstva, všetky žiadosti 
spĺňali stanovené podmienky pre priznanie príspevku. 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosti o príspevok na stravovanie žiadateľov v zmysle VZN 
1/2017 o poskytovaní finančného príspevku pri narodení dieťaťa, o poskytovaní finančného 
príspevku študentom, talentovaným deťom, dôchodcom a o poskytovaní finančného 
príspevku na stravovanie fyzickej osoby   a následne dodatku k VZN č. 1/2022 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík,  
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
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K bodu 15 
Rôzne 
 

- Spolufinancovanie projektu ,,Dotácia na podporu plnenia funkcií rodiny“ (Detské ihriská) 
 
Mgr. Monika Bjaloňová – spolufinancovanie obce je min. 10%, ihrisko by bolo umiestnené pri 
futbalovom ihrisku 
 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Spolufinancovanie projektu ,,Dotácia na podporu plnenia 
funkcií rodiny“ (Detské ihriská) v pôsobnosti Ministerstva práce sociálnych vecí a rodiny SR , 
v sume minimálne 10 % z celkového rozpočtu v rámci predloženia žiadosti o poskytnutie dotácie 
v súlade so zákonom č. 544/2010 Z. z. o dotáciách dňa 23.12.2021  pod reg. č. 11059/2022. 
Schválenou dňa 11.08.2022 pod číslom 303/2022, vo výške 50 000€. 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík,  
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 
 

- Žiadosť o rozšírenie verejného vodovodu 
 
Uznesenie: OZ v Novoti schvaľuje Žiadosť o rozšírenie verejného vodovodu do novovznikajúcej 
ulice na Šoltýstve žiadateľov : Radovan Serdel a manž. Mária, obaja bytom Novoť č. 102, podľa 
poradovníka žiadateľov. 

Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík,  
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
 

- Sťažnosť na rozšírenie a zároveň výstavbu miestnej cestnej komunikácie 
 
Poslanci sa dohodli, že vzniknutú situáciu prešetrí komisia pre financie, rozpočet a výstavbu.  
 
Uznesenie: OZ v Novoti berie na vedomie Sťažnosť na rozšírenie a zároveň výstavbu miestnej 
cestnej komunikácie sťažovateľky: Mgr. Oľgy Durčákovej a navrhuje komisii pre financie, rozpočet 
a výstavbu prešetriť situáciu 
 
 
Hlasovanie: Počet poslancov: 11, Počet prítomných poslancov: 10 
Za: 10 (Jozef Florek, Štefan Judiak, Ing. Jozef Kondela, PhDr. Mária Kondelová, Jozef Kovalčík,  
Ing. Daniel Mikolajčík, Stanislav Mikolajčík, Emília Sekerášová, Zuzana Šusteková, MUDr. Mária 
Vojtkuliaková)     
Proti: 0                    
Zdržali sa: 0 
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K bodu 16 
Interpelácie poslancov 
 

- Vybudovanie zábradlia v okolí nádrže 
 
Zuzana Šusteková – dostala som podnet od občana ohľadom vybudovania zábradlia v okolí nádrže 
na Podkopci. Priestor si vyžaduje to zábradlie, zdržiavajú sa tam deti  
Starosta – to nie je problém 
Ing. Jozef Kondela – je to treba koncepčne vymyslieť a naprojektovať, kvôli bezpečnosti 
  
 

- Značka pri Colorspole 
  
Jozef Kovalčík – chcel by som sa opýtať ohľadom značky v smere od colníckych bytoviek na 
hlavnú cestu veľmi nie je vidieť .V zrkadle vidno priechod pre chodcov a zdola nevidno 
Prednosta – bude sa to riešiť  
 

- Socha na Dibdiakovom briežku 
 
 
Jozef Kovalčík -  chcem sa opýtať na sochu na Dibdiakovom briežku,čo s ňou? Už tretí rok, čo 
mala byť, je to najstaršia socha z roku 1800 
Starosta – tie stromy budeme musieť opíliť, dúfam, že na jeseň sa to porieši 
 
 
 

- Zberný dvor – triedenie odpadu 
 
Jozef Kovalčík – zvýšiť osvetu, treba napísať aj list do školy, nech aj deti majú viac informácii 
o triedení odpadu, vyhlásiť do rozhlasu 
Jozef Florek – ja by som navrhoval leták, to je najlepšia osveta 
 

- „Zinkovňa“ 
 
Emília Sekerášová – dostala som otázku od občanov: „Či je pravda, že v časti Jarok sa ide stavať 
zinkovňa, či je to v súlade s ochranou životného prostredia v pásme ochrany ako je Novoť a, či bolo 
vydané stavebné povolenie.“ 
Starosta – dodnes nebolo vydané stavebné povolenie. V Jarku prebiehajú terénne úpravy, na ktoré 
má majiteľ pozemku právo. 
Jozef Florek – to je otázka na mňa. Žiadnu „zinkovňu“ v Novoti nie je reálne stavať, nie je tu plyn, 
je to nezmysel. 
 
 
K bodu 17 
Záver 
Nakoľko už neboli žiadne otázky, starosta poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva ukončil o 20:30 hod. 
 
 
 
V Novoti, 26. augusta 2022 
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………………………………………   ……………………………………… 
       Mgr. Radoslav Kozák, PhD.          Bc. Michal Godiš 
             starosta obce Novoť                                              prednosta OcÚ 
 
 
 
 Overovatelia zápisnice:     ……………………………………… 
                         Emília Sekerášová 
 
 
 
 
        ……………………………………… 
                      Ing. Daniel Mikolajčík 
 
 
 
 
 
 
 
  Zapísala:                                                  ……………………………………… 
                    Bc. Elena Dibdiaková 
 
 
 
 
 
 


